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Zápis 

z 16. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kacanovy, 

konaného dne 14. 3. 2025, od 18:00 hodin v jídelně KD 
 

 Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání Zastupitelstva obce Kacanovy (dále jen „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 18:15 

hodin starostkou obce Kacanovy.  

Na zahájení bylo přítomno 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 členů zastupitelstva). 

Omluven byl Jiří Procházka. Zastupitelstvo je usnášení schopné. Dále bylo přítomno 14 

občanů dle listiny přítomných. Starostka upozornila přítomné, že zápis ze zasedání ZO se 

uveřejňuje na ÚD a na EÚD a pokud někdo nesouhlasí s uvedením svých osobních údajů 

v diskuzi, ať vysloví nesouhlas. 

 

 

1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Starostka navrhla určit ověřovatele zápisu Michala Nožičku a Zuzanu Bártovou a 

zapisovatelku Jitku Egertovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.  

 

 

Návrh na usnesení: 

ZO určuje ověřovatele zápisu Michala Nožičku a Zuzanu Bártovou a určuje zapisovatelku 

Jitku Egertovou. 

Hlasování: 6– 0 – 0  

(pro – proti – zdržel se) 

 

 

2) Schválení programu 

Starostka seznámila přítomné s následujícím návrhem programu, který byl sestaven v souladu 

s informací zveřejněnou na úřední desce. Proti zveřejněnému programu jednání přidáváme 

bod č.8 a to poskytnutí finančního příspěvku na podporu Linky bezpečí z.s. 

 

1) Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2) Schválení programu 

3) Rozpočtové opatření č. 1/2025 

4) Schválení podání žádosti na MMR o poskytnutí dotace - číslo výzvy 

1/2025/117D7620, z podprogramu 117D7620- Podpora obnovy a rozvoje venkova  

5) Schválení uzavření smlouvy na termínované vklady u komerční banky 

6) Schválení finančního příspěvku pro včelaře pro rok 2025 

7) Schválení daru pro Mikroregion Český Ráj  na provozování cyklobusů na rok 2025 

8) Schválení poskytnutí finančního příspěvku na podporu Linky bezpečí z.s. 

9) Různé 

10) Diskuse 

11) Závěr 

 

starostka dala hlasovat o schválení doplněného programu ZO. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje program 16. zasedání ZO Kacanovy 

hlasování: 6– 0 – 0   

(pro – proti – zdržel se) 
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3) Rozpočtové opatření č.1/2025 

Na základě vývoje hospodaření obce starostka předložila ke schválení rozpočtové opatření 

č.1/2025, kterým se navyšuje rozpočet obce ve financování a výdajích o 1 000 000 Kč. Příjmy 

obce se nemění. 

Ve financování se jedná o vrácení peněz z termínovaného vkladu v částce 1 000 000 Kč na 

běžný účet, který nám k 16.3.2025 končí. Taro částka bude použita na výdaje. 

Ve výdajích se jedná o navýšení prostředků na rekonstrukci střechy a zpevnění stropu u 

bývalého autoservisu o částku 700 000 Kč. Položka koupaliště – služby se navyšuje o 40 000 

Kč z důvodů prodloužení elektrické přípojky pro stany a karavany. Nově zapojujeme položku 

koupaliště - drobný hmotný majetek ve výši 40 000 Kč - pořizujeme novou venkovní sprchu 

s kamennou vaničkou. Vedle toho ponižujeme položku koupaliště - opravy a udržování o 

28 000 Kč. Navyšujeme se položku Požární ochrana - služby o 25 000 Kč – jedná se zejména 

o výdaje na technickou prohlídku požárního vozidla a další drobnosti. Do souladu 

s legislativou uvádíme položku na nákup kolků a částce 10 000 Kč (přesun částky z jedné 

položky na druhou). Nově vytváříme položku rezerva na výdaje v částce 223 000 Kč, která 

bude využita podle potřeb.  

 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje rozpočtové opatření č.1/2025, kterým se navyšuje rozpočet obce ve financování 

a ve výdajích o částku  1 000 000 Kč. 

hlasování: 6 – 0 – 0   

(pro – proti – zdržel se) 

 

 

4) Schválení podání žádosti na MMR o poskytnutí dotace číslo výzvy 1/2025/117D7620 z 

podprogramu 117D7620- Podpora obnovy a rozvoje venkova  na akci  „Revitalizace 

budovy na požární zbrojnici 1.etapa- stavební úpravy a vypsání poptávkového řízení na 

dodavatele stavby. 

Ministerstvo pro místní rozvoj vypsalo nový dotační titul z podprogramu obnovy a rozvoje 

venkova, který podporuje opravy a rekonstrukce veřejných budov. Výše dotace je 30% z 

uznatelných nákladů akce a maximální částka podpořených nákladů akce je 20 mil. Kč (v 

ceně bez DPH) Do nákladů akce je možné zahrnout i výdaje na projektovou dokumentaci a 

stavební dozor.  Maximální termín podání zpracované žádosti o dotaci je 31.3.2025.  

Uvedený dotační titul bychom chtěli využít pro zahájení stavebních prací na bývalém 

autoservisu, který chceme přestavět na hasičskou zbrojnici a vybudovat tak lepší zázemí pro 

naše hasiče. Obec má zpracovaný velký projekt na celkovou rekonstrukci této budovy a má na 

tyto práce vydané stavební povolení.  

Naším záměrem je začít s postupnou přestavbou a v letošním roce udělat první krok a vyměnit 

celou střechu, protože do budovy zatéká. Součástí akce bude také zpevnění krovů, nové 

podepření střechy a vybourání stávajících sloupů uvnitř budovy. Celkově se plánované 

stavební práce dle oceněné dílčí PD pohybují v částce do 1 milionu korun, skutečné náklady 

akce budou stanoveny po výběru dodavatele stavby. Dotace by pak podle vysoutěžené částky 

byla v částce max 300 tis. Kč. Obec chce do žádosti o dotaci zahrnout náklady stavebních 

prací a náklady na stavební dozor stavby. 

Po výměně střechy, která je nyní nezbytná, budeme v rekonstrukci budovy postupně 

pokračovat a pokud to bude možné, budeme žádat o další dotace vždy na menší objem prací.  

 

ZO předkládáme nyní ke schválení možnost podání žádosti o dotaci a souhlas s vypsáním 

jednoduchého poptávkového řízení na dodavatele stavby realizovaného formou výzvy 

minimálně 3 dodavatelských firem. 

Věříme, že je v zamýšlené žádosti možné uspět. Pokud bychom dotaci nedostali, uhradíme 

stavbu plně z rozpočtu obce. 
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Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje  

- podání žádosti o poskytnutí dotace od MMR číslo výzvy 1/2025/117D7620 z 

podprogramu 117D7620- Podpora obnovy a rozvoje venkova na akci „Revitalizace 

budovy na požární zbrojnici 1.etapa - stavební úpravy, 

- vypsání jednoduchého poptávkového řízení na dodavatele stavby. 

   hlasování: 6 – 0 – 0   

(pro – proti – zdržel se) 

 

 

5) Schválení smluv na nové termínované vklady u Komerční banky 

Naše obec měla od září 2024 s KB uzavřenou smlouvu o termínovaném vkladu na dobu 6 

měsíců s úrokovou sazbou 2,75%.  Vzhledem k tomu, že doba uložení finančních prostředků 

končí 16.3.2025 a obec tyto uložené finanční prostředky bude potřebovat až ve druhé 

polovině roku, a to zejména na opravu střechy bývalého autoservisu, navrhujeme termínovaný 

vklad znovu obnovit a celý 1 mil. Kč zde ponechat ještě dalších 6 měsíců. Vedle toho po 

zvážení plánovaných příjmů a výdajů obce navrhujeme založit ještě druhý TV a to v délce 

trvání na 3 měsíce a na tento vklad dát také 1 mil. Kč – jedná se o prostředky, které zbyly na 

BÚ na konci roku a budou využité také až později. 

 

Aktuální nabídka Komerční banky nabízí obci úrokové sazby, které jsou různé podle doby 

uložení finančních prostředků. Sazba na 3 měsíce je 2,65%, na 6 měsíců 2,50 % a na 12 

měsíců také 2,50 %.  

 

Navrhujeme ZO přijmout nabídku TV: 

1) na uložení částky ve výši 1 000 000 Kč na dobu 6  měsíců s úrokovou sazbou 2,50 %,   

2) na uložení částky ve výši 1 000 000 Kč na dobu 3 měsíců s úrokovou sazbou 2,65 %. 

Navrhovaným krokem obec získá do svého rozpočtu něco málo přes 19 tis. Kč. 

 

Starostka dala hlasovat o přijetí nabídky Komerční banky a.s. a o schválení podpisu dvou 

smluv o termínovaném vkladu dle návrhu. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje uzavření smlouvy o termínovaném vkladu podle nabídky KB a.s. s úrokovou 

sazbou 2,50 %, s výší vkladu 1 000 000 Kč, na dobu 6 měsíců a uzavření smlouvy o 

termínovaném vkladu podle nabídky KB a.s. s úrokovou sazbou  2,65 %, s výší vkladu 

1 000 000 Kč, na dobu 3 měsíců a pověřuje starostku obce podpisem souvisejících smluv.  

hlasování: 6– 0 – 0 

pro – proti – zdržel se 

 

 

6)  Schválení finančního příspěvku pro včelaře pro rok 2025 

V únoru byla jako každý rok na obecní úřad podaná žádost Českého svazu včelařů Turnov o 

finanční výpomoc. Peníze budou použity na nákup veterinárních léčiv pro ošetření včelstev 

proti roztoči. Léčiva budou včelařům poskytována zdarma.  

 

Starostka navrhla poskytnutí příspěvku ve výši 3 000 Kč a před hlasováním dala možnost 

vyjádřit se všem přítomným. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku českému svazu včelařů Turnov ve výši 3 000 

Kč a pověřuje starostku podpisem smlouvy o finančním daru. 
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hlasování: 6– 0 – 0   

(pro – proti – zdržel se) 

 

 

7) Schválení daru pro Mikroregion Český Ráj na provoz cyklobusů pro rok 2025 

V letošním roce je již 25. sezóna provozování cyklobusů, které jezdí v období červen– září. 

Tato aktivita je iniciována Mikroregionem Český ráj. Autobus jezdí na 8 linkách (žlutá, 

růžová, zelená, červená, fialová, modrá, hnědá a zelená), Kacanovy jsou součástí červené 

linky 391 (Turnov-Hrubá Skála- Újezd pod Troskami- Libuň- Holín-Jičín). Jízdní řád na rok 

2025 není ještě k dispozici, o jeho vydání Vás budeme informovat.  

Cyklobusy na čtyřech linkách (červená, modrá, zelená, hnědá) přepravily za sezónu 2024 

celkem16 960 osob (rok 2023 - 17 244) a 231 kol (rok 2023 - 177 kol), což je o 284 osob 

méně a 54 kol více než v roce minulém.  

Období letošního provozu bude od 1.6.2025 do 30.9.2025.  

Jako každý rok je nutností schválit a poskytnout příspěvek na jejich provoz, Na projektu se 

finančně podílí 26 měst a obcí, které přispívají podle velikosti obce. Obec Kacanovy přispívá 

částkou ve výši 4 000 Kč. 

 

Starostka dala hlasovat o schválení příspěvku na letní turistické autobusy ve výši 4 000 Kč 

pro rok 2025. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje poskytnutí příspěvku ve prospěch Mikroregionu Český ráj na provoz letních 

turistických autobusů ve výši 4 000 Kč na rok 2025 a pověřuje starostku obce k podpisu 

související darovací smlouvy. 

hlasování: 6 – 0 – 0  (pro – proti – zdržel se) 

 

 

8) Schválení poskytnutí finančního příspěvku na podporu Linky bezpečí z.s. 

Začátkem března nám přišla žádost o finanční příspěvek ve výši 2 500 Kč na provozování 

Linky bezpečí. Jedná se o příspěvek na provoz dětské krizové linky, která je bezplatně k 

dispozici. Mezi problémy, se kterými se děti a dospívající na Linku bezpečí obracejí, se 

bohužel stále objevují závažná témata, jako jsou například sebevražedné myšlenky, zneužití 

nebo sebepoškozování. Meziroční nárust kontaktů souvisejících s těmito náročnými oblastmi 

dosahuje 20%. Tuto krizovou činnost podporuje 1867 partnerů z řad měst, městysů a obcí. 

Myslíme si, že je důležité podporovat takovéto projekty, protože dnešní svět není jednoduchý 

pro dospělé natož pak pro děti.  

 

Starostka navrhla poskytnutí příspěvku ve výši 2 500 Kč a před hlasováním dala možnost 

vyjádřit se všem přítomným. 

 

Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku na podporu Linky bezpečí z.s.  ve výši 2 500 

Kč a pověřuje starostku podpisem smlouvy o finančním daru. 

 hlasování: 6– 0 – 0   

(pro – proti – zdržel se) 
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9) Různé 

 

• V Kacanovech proběhlo kácení malé části obecního lesa 

V únoru proběhlo vykácení části lesa na p.p.č. 431,432,433 v KÚ Kacanovy. O této 

akci jsme Vás informovali na minulém prosincovém zasedání. Na kácení jsme měli 

udělenou výjimku od CHKO Český ráj a od Městského úřadu v Turnově, protože se 

jednalo o les mladší 80 let. Stromy jsme pokáceli z důvodu ohrožení blízkých 

nemovitostí. Jednalo se celkem o 48 stromů. Kácení provedl Michal Rychlý, se sídlem 

Vyskeř 30. Akce ještě není ukončena je potřeba spálit dvě hromady větví a dát do 

pořádku mokřadní louku. Děkujeme rodině Bártových za poskytnutí louky k uložení 

dřeva a všem místním občanům za trpělivost. 

 

• Čištění příkopu naproti Králíčku – akce hasičů a dalších dobrovolníků 

Prvního března proběhla brigáda na vyčištění vodoteče na louce u hotelu Králíček. 

Brigádu pořádali hasiči a přišlo i několik občanů, celkem cca 20 lidí. Moc si toho 

vážíme a děkujeme za skvělou práci. 

 

• Vymýcení náletů u ČS nad KD 

V následujících dní proběhne vymýcení náletů nad kulturním domě kolem čerpací 

stanice. Také necháme vyčistit jímací zářez, který zásobuje vodu pro koupaliště. 

Budeme doufat, že se zvýší rychlost napouštění koupaliště. Naposledy byly zářezy 

čištěni v roce 2019 při rekonstrukci KD. 

 

• Spolek radosti zítra 15.3.2025 pořádá ples. Hraje skupina bid O´Band. Je zcela 

vyprodáno. 

 

• Přátelské utkání v hokeji mezi obcemi Kacanovy a Vyskeř a bruslení 

Zítra 15.3.2025 se  od 16:45 h se uskuteční hokejový zápas mezi obcemi Kacanovy a 

Vyskeř, přijďte zafandit našim hokejistům. Poté od 18:30 h ještě proběhne společné 

bruslení do 19:15 h. VSTUPNÉ ZDARMA. 

 

• KSSLK má vydané rozhodnutí na realizaci svodidel 

Na naší žádost budou přidány svodidla na silnici č. III/27926 směrem na Vyskeř, v 

zatáčce pod č.p. 20 (Hrnčířovi) v délce 140 m z důvodu bezpečnosti. Termín ještě není 

znám.  

 

• Opravy koupaliště 

Letos budeme provádět na koupališti úpravy, které se týkají pořízení nové sprchy a 

prodloužení elektriky pro návštěvníky kempu. Vzhledem k tomu, že stávají stav 

nádrže na vodu, která sloužila jako akumulace pro vodu na sprchování je již 

dlouhodobě nevyhovující, rozhodli jsme tuto nádrž odstranit a jako náhradu vybudovat 

novou sprchu napojenou na vodovodní řad. Nová nerezová sprcha s kamennou 

vaničkou bude umístěna mezi hřištěm na volejbal a bazénem. Sprcha bude na časové 

tlačítko, aby se předcházelo plýtvání vodou. Dále prodloužíme elektriku do 

vzdálenější části kempu, kde budou mít návštěvníci kempu k dispozici přípojky pro 

karavany a stany. Stávající přípojky jsou nedostačující. Tyto práce již probíhají. Úkolu 

se zhostil Štěpán Brodský se svojí technikou. 

 

• Poplatky za komunální odpad a psy 

Do konce dubna je potřeba zaplatit poplatky za odpad a psy a do konce května zaplatit 

poplatek za pronájem hrobového místa. 
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• Kontejner na velkoobjemový odpad a kontejner na textil 

Informace o umístění velkoobjemového kontejneru a sběr nebezpečného odpadu ještě 

není znám, včas Vás budeme informovat. Termín je vždy na konci dubna. 

Nově máme k dispozici kontejner na textil, protože každá  obec od 1.1.2025 má 

povinnost tento kontejner mít. Tuto službu nám zajišťuje firma DIMATEX. 

Část vytříděného textilu je předána neziskovým organizacím. Z charitativního šatníku, 

provozovaného v sídle firmy, neziskové organizace čerpají ošacení, obuv, deky, 

ručníky aj. podle vlastních potřeb. Textil nevyužitelný pro charitativní účely 

společnost DIMATEX dále zpracovává. Vytříděné oděvy a textilní materiály se dále 

recyklují a používají pro výrobu čistících hadrů, geotextilií pro využití v 

automobilovém, strojírenském nebo stavebním průmyslu. 

 

Co PATŘÍ do sběrného kontejneru:  Čistý a suchý textil (veškeré nositelné oděvy, 

kabelky, batohy, bytový textil – záclony, závěsy, povlečení, potahy, ubrusy, ručníky a 

deky) zabalený v zavázaných (zauzlovaných) igelitových pytlích / taškách, dále také 

čistá spárovaná (svázaná) nositelná obuv a funkční hračky.   

 

Co NEPATŘÍ do sběrného kontejneru:  Znečištěný, mokrý, plesnivý nebo 

zapáchající textil, matrace, molitan, koberce, ústřižky látek, netextilní materiály, 

komunální odpad.  

Zároveň prosíme všechny, aby vytříděný textil v žádném případě nenechávali vedle 

kontejnerů, ale vhazovali jej přímo do kontejnerů na textil. Zabrání tak velkému 

nepořádku a znehodnocení odloženého textilu. 

 

• Pozvánka od VHS Turnov 

Vodohospodářské sdružení Turnov u příležitosti 30ti letého výročí svého založení zve 

všechny Kacanovské občany na den otevřených dveří nové vodárny na Pohoři. 

Pozvánka je k dispozici zde na jednání, je zveřejněna na ÚD a facabooku. Akce se 

koná v sobotu 22.3.2025 od 9 do 11 h. 

 

• Vítání jara v Kacanovech 

5.4.2025 pořádá spolek Radosti a s podporou obce vítání jara na terase KD od 15 h, 

připravený budou hry pro děti, opékání buřtů a vynášení Morény. 

 

• Pálení čarodějnic 

Sokol jako každý rok bude 30. 4. pořádat na kamenci pálení čarodějnic.  

 

• Festival Svobody 

V sobotu 17. 5. proběhne v KD festival svobody. Pořádá spolek Radosti.  

 

• Další veřejné zasedání ZO se uskuteční 20. 6. 2025. 
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10) Diskuse 

• Oldřich Karásek: Bylo by možné zařídit dosypání krajnic u silnice v Kadeřavci? Jsou 

tak hrozné díry a málem jsem tam nechal kolo. 

• Paní starostka: Není problém, napíšeme silnicím LK a uvidíme co s tím udělají. 

 

 

11) Závěr 

 

Starostka poděkovala všem přítomným a ukončila zasedání zastupitelstva obce v 19:15 hodin. 

 

 

Přílohy zápisu: 

 

1) Prezenční listina 

2) Rozpočtové opatření č.1/2025 

3) Návrh darovací smlouvy pro mikroregion Český Ráj na provozování cyklobusů 

4) Návrh darovací smlouvy pro včelaře 

5) Návrh darovací smlouvy pro Linku bezpečí 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne:   14. 3. 2025 

 

Zapisovatelka: Jitka Egertová 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:                 Zuzana Bártová ........................................... 

 

    

 

 

 

                                     Michal Nožička         .......................................... 

 

 

 

 

 

  Starostka:                 Marcela Červová       ......................................... 
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Usnesení z 16. zasedání zastupitelstva obce Kacanovy 

konaného dne 14. 3. 2025 
 

 

Zastupitelstvo obce Kacanovy: 

 

1. Určuje ověřovatele zápisu Michala Nožičku a Zuzanu Bártovou a určuje zapisovatelku Jitku 

Egertovou. 

 

2. Schvaluje program 16. zasedání ZO Kacanovy. 

 

3. Schvaluje rozpočtové opatření č.1/2025, kterým se navyšuje rozpočet obce ve financování a 

výdajích o 1 000 000 Kč. 

 

4.  Schvaluje  

- podání žádosti o poskytnutí dotace od MMR číslo výzvy 1/2025/117D7620 z 

podprogramu 117D7620- Podpora obnovy a rozvoje venkova na akci „Revitalizace 

budovy na požární zbrojnici 1.etapa- stavební úpravy, 

- vypsání jednoduchého poptávkového řízení na dodavatele stavby. 

 

5.  Schvaluje uzavření smlouvy o termínovaném vkladu podle nabídky KB a.s. s úrokovou 

sazbou 2,50 %, s výší vkladu 1 000 000 Kč, na dobu 6 měsíců a uzavření smlouvy o 

termínovaném vkladu podle nabídky KB a.s. s úrokovou sazbou 2,65 %, s výší vkladu 

1 000 000 Kč, na dobu 3 měsíců a pověřuje starostku obce podpisem souvisejících smluv.  

 

6.  Schvaluje poskytnutí finančního příspěvku českému svazu včelařů Turnov ve výši 3 000 Kč a 

pověřuje starostku podpisem smlouvy o finančním daru. 

 

7. Schvaluje poskytnutí příspěvku ve prospěch Mikroregionu Český ráj na provoz letních 

turistických autobusů ve výši 4 000 Kč na rok 2025 a pověřuje starostku obce k podpisu 

související darovací smlouvy. 

 

8.  Schvaluje poskytnutí finančního příspěvku na podporu Linky bezpečí z.s.  ve výši 2 500 Kč a 

pověřuje starostku podpisem smlouvy o finančním daru. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Marcela Červová                 Bc. Jitka Egertová 

   starostka obce               místostarostka obce 


